
Velkomst ved formand Lissi Olsen 

Til stede var mødt 39 ud af 76 medlemmer. 

Valg af dirigent: 

Bestyrelsen foreslog Bent Hansen, ingen modkandidater, så det blev enstemmigt vedtaget. 

 

Valg af stemmetællere: 

Marianne og Steen blev valgt. 

 

Beretning fra formanden: 

Årets aktiviteter blev gennemgået, bl.a. seniorernes deltagelse med sildebord ved Skønne Skævinge 
som vi deltager i igen i 2025. Banko og udflugter har god deltagelse. 

Formandens beretning blev godkendt. 

Kasserer Yvonne gennemgik årets regnskab. 

Regnskabet blev godkendt. 

Budget 2025 blev gennemgået. Kontingent fastholdes foreløbigt for 2025. 

Indkomne forslag: 

Nogle medlemmer ønskede navn på bankopladerne. Det blev nedstemt, da vores plader udlånes i 
forbindelse med Skønne Skævinge. 

På valg var: 

Kasserer Yvonne Bek 

Næstformand Birgit Hansen 

Suppleant Lisbeth Hansen 

Revisorsuppleant Jørgen Pilgaard 

Fanebærer Per Halberg 

Alle modtog genvalg. 

Evt.: 

Der blev diskuteret om en forhøjelse af prisen på bankoplader og udflugter, 

Nogen ønskede en teleslynge, bestyrelsen undersøger hos Hillerød Kommune. 

Verner tilbød gratis foredrag. 

 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen med tak for god ro og orden. 

 

Efter generalforsamlingen blev der serveret sandwich, øl, vand, kaffe og te. 

 


